
Ohlas na články v rubrice „Názory“ 

V nedávné době se nám sešly ve zmíněné rubrice  tři příspěvky, které mají  jedno společné  ‐ 
čtivou formou popisují konkrétní atletický zážitek. Jedná se o Jardy Prűcknera zážitek ultrachodecký, 
Jirky  Soukupa  zážitek maratonský  a Blanky Vykydalové  zážitek  vícebojařský. Popisované  závody  se 
svojí náplní a náročností nemohou vůbec srovnávat. Stejná však byla snaha všech zmíněných autorů 
přiblížit nám něco  zajímavého,  rozšířit náš přehled o  různých atletických podnicích a popsat  svoje 
subjektivní pocity.  

Po  přečtení  všech  tří  příspěvků  jsem  si  uvědomil  velký  potenciál  zmíněné  rubriky.  Podle  
č. 3/2010 naší Veteránské atletiky je nás ve sdružení 736. Určitě i mnoho dalších našich členů zažilo 
v poslední době něco  zajímavého,  co bychom  si  rádi přečetli. Máme  tedy možnost udělat  si  z naší 
rubriky užitečný zdroj poznání a zkušeností pro náš krásný společný koníček. Jen si sednout, zamyslet 
se a něco zajímavého napsat. Alespoň jednou do roka. Kdyby to dokázala jen desetina našich členů, 
byl by náš web zase o něco bohatší a přitažlivější. Za sebe musím  říci, že právě  takovéto příspěvky 
jsou pro mne mnohem zajímavější než například sportovní  rubriky hlavních deníků, které si všímají 
téměř výhradně jenom „velkého sportu“.  

 

25. listopadu 2010                Ladislav Dvořák 


